
NCHA Of Scandinavia
Årsmöte 22/2-2020

Dagordning:  
 

1. Mötets öppnande  
Kl. 12.03 

2. Upprop och fastställande av röstlängd 
Godkänt. 

3. Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst 
Ja. 

4. Val av ordförande och mötessekreterare för mötet 
              Zoltan Toth väljs till ordförande. Titti Johansson väljs till sekreterare.  

5. Fastställande av dagordning 
Godkänd. 

6. Val av protokolljusterare samt rösträknare  
Mats Johansson väljs till protokolljusterare. Mats Jannebring och Martin Langels väljs 
till rösträknare. 

7. Behandlande av verksamhets och förvaltningsberättelserna 
Styrelsen  
Har bestått under 2019 av  
Ordförande: Zoltan Toth  
Kassör: Ann-Louise Toth 
Sekreterare: Titti Johansson  
Ledamot: Martin Langels och William Nottberg, båda med avhopp under 2019. 
Suppleanter: Johan Iderud Berntsson, Kent Bogestav, Torbjörn Johansson 

Medlemmar   
Senior: 53 stycken  
Ungdomar: 6 stycken. 
Livstid: 5 stycken 
Totalt 64st  
Ökning med 10st medlemmar från förgående år 

Tävlingar:  
Under 2019 har föreningen tillhandahållit 10 shower varav 4 stycken i egen regi. Det 
har varit 163 cutting starter. Detta är en minskning med 31 % sen året 2018.  
Det har varit 205 starter i herdwork under 2019 vilket är en ökning med 64% sedan 
2018.  



Summan för prispengar som delats ut under året ligger på 103 056 kr.  

Sponsorer  
Under 2019 har föreningen haft följande sponsorer:  
• CNC poolen 
• Nethorse  
• Aussieequine  
• Hobby and Home 
• Blomsterlandet 
• Folksam  
• Equihaelsa  
• Alla funktionärer.   

Awards:  
  
Horse of the year:  

Cutting Open: Cats golden rey  

Cutting Non Pro: Cats Golden Rey 

8. Fastställande av balans- och resultaträkning 
Samtliga deltagande har inga funderingar över rapporten som läses upp av Ann-
Louise.  
Vi har haft en omsättning på 665 503kr under 2019 
Vid slutet av 2019 ligger likvida medel på 123 268 kr.  

9. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under senaste räkenskapsåret 
Revisorn uttalar sig om att NCHA Of Scandinavia har en god ordning gällande hur allt 
sköts, bankkontot har kontrollerats och det finns inget konstigt. 
Inga frågor gällande revisorn uttalande upphöjs av de deltagande på årsmötet.  

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  
Ja det får styrelsen.  

11. Fastställande av verksamhetsplan och budget för kommande år 
Denna fråga får tas vidare av nästkommande styrelse men det som finns bestämt nu av 
styrelsen för 2019 är:  
Clinics  
Ben Lee under påsk helgen.  
Tävlingar:  
Det blir 3 st tävlingar i föreningens egna regi.  
30-31 maj 
29-30 Augusti 
26-27 September 
Styrelsen kommer ha ett fortsatt jobb att aktivt få med cuttingklasser på High 
Chaparall och Hjo ko.  



12. Val av 
1. Vice ordförande - 2 år 

Inkommit förslag: 
Göran Lindström 
Mickael Kalen  
Jan Enemark  

Resultat: Göran Lindström 

2. kassör- 2 år 
                           Inkommit förslag: Ann-Louise Toth 
                           Resultat: Ann Louise 

3. Sekreterare- 2 år 
Inkommit förslag: Titti Johansson 
Resultat: Titti Johansson  

4. 1st ledamot- 2 år 
Inkommit förslag 
Mickael Kalen  
Jan Enemark 
Gunilla Herre 
Kajsa-my Stein  
Hans-olof Johansson 
Johan Iderud Berntsson  

                        Resultat: Johan Iderud Berntsson  
5 .2st ledamot- 1 år (Fyllnadsval) 
Inkommit förslag:  
1a person:  

Torbjörn Johansson 
Mickael Kalen 
Jan Enemark 
Kajsa-my Stein 
Gunilla Herre 
Hans- olof Johansson 

Resultat: Torbjörn Johansson 

2a person:  
Mickael Kalen 
Jan Enemark  



Kajsa-my Stein 
Gunilla Herre 
Hans- olof  Johansson 

Resultat: Michael Kalen   

6. 3st Suppleanter- 1 år  
Inkommit förslag:  
1person:  

              Gunilla Herre 
Hans olof Johansson 
Kajsa-my Stein 
Mats Jannebring 

Resultat: Gunilla herre  

2a person:  

Hans-olof Johansson 
Kajsa-my Stein  
Mats Jannebring   

Resultat: Mats Jannebring  

3e person:  

Hans olof Johansson 
Kajsa-my Stein 
Malin Sjutti 

Resultat: Malin Sjutti  

7. Valberedning 2st- 1 år 
1 person:  
Förslag: Åsa kindström 

2 person: 
Förslag: Martin Langels 

Resultat: Åsa Kindström och Martin Langels.  

8. Valberedning-sammankallande 1st-2år 
Förslag: Mats Johansson   



Resultat: Mats Johansson  

8. Revisor 1st- 2år  
Förslag: Emilia Johansson 

Resultat: Emilia Johansson 

9. Revisorssuppleant 1st- 1 år  
Förslag: Carola Iderud Berntsson 

Resultat: Carola Iderud Berntsson   

13. Behandling av motioner eller förslag som inkommit till styrelsen enligt gällande 
regler.  
Inga inkommande motioner har nått styrelsen.  

14.  Fastställande av medlemsavgifter  
Nuvarande  
Senior- 450kr  
Familj- 650kr  
Livstid 2500kr  

Röstning för att behålla stående: Alla röstar för att behålla stående.  
Resultat: Behålla nuvarande priser. 

15. Övriga frågor 
Malin- tävlingskommitté för år 2020 
Diskussion: Frågan om att tillsätta en tävlingskommitté har varit uppe i styrelsen 
under 2019 med det har inte funkat rent praktiskt. Risken finns att styrelsen lägger 
över allt arbete på just den gruppen. Det finns inget som säger emot att styrelsen inte 
kan delegera uppgifter styrelsen behöver hjälp med ut till folk i området man tänker 
hålla tävlingen.  
Förslag är att inför varje tävling ställa ut en fråga till sina medlemmar när det ska 
hållas en tävling att hjälp behövs. Då också att specificera vad som behövs hjälp med.  

Resultat: Detta förs vidare i vidare diskussion till nästkommande styrelse.  

Torbjörn- En fråga ut för att se vad alla tycker om tävlingar.  
Bakgrund: NCHA Of Scandinavia är en liten förening och det finns inte många 
anläggningar som kan uppfylla alla krav vi behöver för att ge bra tävlingar.  



Diskussion: Ska man då fokusera på att se till att styrelsen letar anläggningar som man 
kan bygga upp till att hålla bra tävlingar istället för att åka till olika delar av Sverige 
för att få med nya och gamla medlemmar. Att fokusera på 1-2 anläggningar som man 
bygger upp till att ha bra tävlingar kommer ge bättre status och struktur på tävlingar. 
En lista skrivs då på vad NCHA Of Scandinavia har för krav som måste finnas på 
anläggningen samt önskemål och vad föreningen erbjuder gentemot. Listan är 
påbörjad och byggs vidare med nya styrelsen.  

Resultat: Listan ses över med nya styrelsen och förbättras och anläggningar börjas 
letas efter och har möten med.   

16. Årsmötet avslutas Kl: 13.30

Mats Johansson Titti Johansson


